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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri MINISTEREN

Den 21. dec. 2005

J.nr.: 426-0 

 
Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 23. november 2005 (FLF. 
alm. – Spørgsmål 70) anmodet om min besvarelse af følgende spørgsmål:

Spørgsmål 70:
”Af samlenotat vedr. forslag til Rådets beslutning om tilladelse til markedsføring af fødevarer og fø-
devareingredienser, der indeholder, består af eller er fremstillet af genetisk modificeret insekt- og her-
bicidresistent majslinje 1507 fremgår det, at Forbrugerrådet af ressourcemæssige årsager ikke har mu-
lighed for at forholde sig til forslaget. Vil ministeren bede Forbrugerrådet om at uddybe denne kom-
mentar?”

Svar:
Jeg har rettet henvendelse til Forbrugerrådet med henblik på en uddybning af denne kommentar. For-
brugerrådet har svaret følgende:

”Forbrugerrådet har i dag for få ressourcer til at kunne forholde sig til alle de spørgsmål der kommer i 
høring. Derfor har vi med stor beklagelse måttet prioritere vigtige emner bort. Det er baggrunden for, 
at vi i den konkrete sag har meddelt at vi ikke har ressourcer til at forholde os til sagen.”

Lars Barfoed
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